
Jeg har et spørgsmål vedr. lovændringen om udlevering af smertestillende piller i håndkøb.

Jeg arbejder i en virksomhed, hvor vi altid har haft smertestillende piller i vores nødhjælpskab. Vi 
bruger årligt omkring 2.000 stk.

Nu kan vi ikke længere købe større pakninger en 20 stk., hvor vi tidligere har købt pakninger på 100-
300 stk.

Jeg forstår ikke lovændringen, da apotekerne nu blot udleverer flere pakninger af 20 stk. piller.

Jeg kan kun se ændringen, som udtryk for, at Apotekerne nu skal tjene flere penge, da udgiften for 
min virksomhed nu stiger med 300 % !

Vores udgift har tidligere været ca. 900 kr. pr. år, ved samme forbrug vil udgiften stige til ca. 2.700 
kr.

Jeg forstår intentionen i lovændringen, men hvorfor sikrer man ikke mulighed for, at virksomheder 
stadig kan køb de store pakninger?

Mvh.
Heidi Kleis-Merkelsen
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